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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Na jednoj od prethodnih sjednica Vijeće 

ministara BiH odlukom je odobrilo Ministarstvu zdravlja RS 2,7 miliona KM za izgradnju 

bolnice u Kasindolu. Iako i zdravstvo u Federaciji BiH (odnosno građani - korisnici 

zdravstvenih usluga) ima potrebu za izgradnjom novih i rekonstrukcijom starih bolničkih 

kapaciteta, donesena je jednostrana odluka koju smatram nezakonitom i zato tražim 

obrazloženje od Vijeća ministara BiH zašto je postupilo na ovakav nezakonit način.“ 

 


